
Český rybářský svaz, z. s. , 
místní organizace Rožnov pod Radhoštěm 
Palackého 2678, 756 61 Rožnov pod Radhoštěm 

 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 
 
Ze dne: 03.04.2023 
 
Přítomní: 
Kocián Pavel, Ing. – předseda MO 
Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 
Jašek Ondřej, Mgr. - místopředseda MO  
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO 
Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO 
Kocián Tomáš – pokladník MO  
 
 
 

 
Omluven: 
Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO 
Václav Liška (dozorčí komise), vodoprávní řízení 
 
Host: 
Lumír Mazan - vedoucí rybářské stráže 
 
 
 

KONTROLA ÚKOLŮ BŘEZNOVÉ SCHŮZE: 
 
Úkol č. 2023_10 – Dořešit definitivně zřízení terminovaného vkladu u Moneta Money Bank – předseda + 
jednatel – stále v jednání 
Úkol č. 2023_11 – Dodat veškeré podklady pro výroční členskou schůzi předsedovi a jednateli MO – hospodář, 
vedoucí rybářského kroužku, dozorčí komise = před VČS = SPLNĚNO - VČS proběhla v neděli 26.03.2023 
Úkol č.2023_12 – Telefonická kontrola zajištění dodávky pstruha duhového na dětské závody 25.03.2023 – 
hospodář + jednatel = před závody = SPLNĚNO 
Úkol č. 2023_13 – Zajištění dětských rybářských závodů – sobota 25.03.2023 – M.Sosnowski = SPLNĚNO 
Úkol č.2023_14 – Příprava VČS – program, komise, prezenční listiny – jednatel MO Mgr.Z.Cvikl = před 
26.06.2023 = SPLNĚNO - VČS proběhla v neděli 26.03.2023 
Úkol č.2023_15 – Hospodářská činnost spojena s odlovy chovných potoků – hospodářský odbor = do 2.týdne 
dubna (před vysazováním plůdku) = SPLNĚNO (viz. níže) 
Úkol č.2023_16 – Vysazování plůdku pstruha obecného potočního do slovených chovných potoků – nejspíše 
2.víkend v dubnu – průběžně kontrola u dodavatele = hospodářský odbor = proběhne v neděli 09.04.2023 + ? 
Úkol č.2023_17 – Zvýšená kontrola při vysazování ryb s ohledem na možné zavlečení invazivních druhů = při 
všech dodávkách ryb od externích dodavatelů = po celý rok = PROBÍHÁ 
Úkol č.2023_18 – Zvýšená kontrola rybářské stráže při kontrolách nástražních ryb lovících rybářů = v době 
lovu dravých ryb = ÚKOL PRO RS – projedná p. Mazan na schůzce RS 04.04.2023 
Úkol č.2023_19 – Důsledné vypisování násadových listů při vysazování ryb – hospodářský odbor + dozorčí 
komise = po celý rok = PROBÍHÁ 
Úkol č.2023_20 – Zajistit vícečlennou komisi při závěrečných zkouškách na Státní rybářský lístek v rámci 
dětského kroužku – pro další sezónu = PŔÍPRAVA PRO DALŠÍ ROK 
Úkol č. 2023_21 – Doložení přehledu činnosti dozorčí komise, popřípadě i rybářské stráže, pro účely stanovení 
zproštění brigádnické činnosti – předseda DK + vedoucí rybářské stráže = PROVEDENO 
 

PROGRAM DUBNOVÉ SCHŮZE 
Schůzi zahájil předseda MO, Ing.P. Kocián vyhodnocením VČS, která proběhla 26.03.2023. Byla konstatována 
nízká účast členů na VČS. Připomenul usnesení, které je k náhledu na webu organizace. Plnění usnesení z VČS 
viz úkoly. 
Dalším bodem bylo doplnění údajů k Nastavení organizačních jednotek MO, které je jedním z prvních kroků 
tzv. migrace agendy do prostředí RIS. Celý výbor MO pomohl jednateli doplnit tyto údaje, které byly následně 



odeslány na sekretariát ÚS Ostrava. Bohužel nebyl u této činnosti přítomen předseda dozorčí komise, ani 
žádný jeho zástupce! 
Předseda dále připomenul, že je potřeba na příští VČS projednat změnu povinné brigádnické činnosti členů 
v určitých věkových kategoriích. V současné době členové (muži) ve věku od 63 do 70 let mají brigádnickou 
povinnost sníženou na 5 hod, od 70 let jsou brigádnické povinnosti zproštěni. U žen je do 59 let snížená 
povinnost na 5 hod, od 60 let jsou brigádnické povinnosti také úplně zproštěny. Členská základna během 
posledních let výrazně zestárla, odvody brigádnické povinnosti a ze známek se tedy výrazně mění. Níže je 
uvedena tabulka, kde jsou uvedeny částky za brigádnickou činnost a známky v období 2019-2022. 
 

 2019 2020 2021 2022 

Příjmy za brigádnickou činnost 214 320 Kč 262 100 Kč 266 700 Kč 207 780 Kč 
Příjmy za členské známky 91 070 Kč 98 435 Kč 104 850 Kč 130 410 Kč 

 
Z tabulky je vidět, že sice dochází k nárustu příjmu z členských známek, ale k výraznému poklesu příjmu za 
brigádnickou činnost, přestože členská základna narůstá. Jen v loňském roce bylo jako náhrada brigádnické 
povinnosti odvedeno o skoro 60 tisíc méně, než v roce 2021. Je potřeba se zamyslet, zda by se neměl 
posunout věk (podobně jako posun odchodu do starobního důchodu), od kterého se sníží povinnost odvádět 
brigádnickou činnost – nutno projednat na výroční členské schůzi v následujícím roce (bohužel zde vznikne 
prodleva do dalšího roku (pokud se změna projedná v roce 2024, bude platit až od roku 2025). 
Výbor MO Rožnov se rozhodl doporučit na projednání na další VČS v roce 2024 změnu věkových omezení 
pro placení brigádnické povinnosti. 
Výbor MO pověřil jednatele MO, Mgr.Zdenka Cvikla ke zpracování statistického přehledu věkového složení 
členské základny s ohledem na úhrady brigádnické povinnosti. 
  
Předseda dozorčí komise, pan Václav Liška na minulé schůzi upozornil dle jednacího řádu na nesoulady při 
zprošťování brigádnické povinnosti a vydávání bezplatných povolenek pro členy výboru MO, dozorčí komise 
a členy rybářské stráže. Odkazoval se na znění Jednacího řádu a Stanov ČRS: Výkon funkce v orgánech, 
odborech a komisích Svazu a jeho organizačních  jednotkách, jakož i výkon funkce Rybářské stráže, se 
považuje za plnění pracovního ročního příspěvku uvedeného v § 3 odst. 5 písm. c) Stanov. 
Výbor MO Rožnov rozhodl, že od roku 2024 se budou veškeré členské povinnosti (včetně jejich zproštění) 
řešit dle jednacího řádu a stanov ČRS. Případné vydávání bezplatných povolenek pro další rok bude 
výborem projednáno na základě hospodářského výsledku na konci kalendářního roku. 
 
Předseda MO, Ing.P.Kocián dále zmínil, že bude nutné sjednotit vstupní poplatky do místní organizace ČRS 
MO Rožnov a poplatky za obnovení členství.  Předseda zjistí podmínky, za jakých řeší danou otázku v MO 
Valašské Meziříčí, místopředseda O.Jašek zjistí situaci v MO Frenštát. 
 
Jednatel MO, Mgr. Zdenek Cvikl informoval, že dorazila faktura ve výši 600 Kč na úhradu startovného pro 
členy závodního družstva v 1.lize muškařů. Faktura bude proplacena s tím, že pokladník osloví pana Jakuba 
Adama, který na dostaví na říjnový výbor MO a předloží výboru MO celkové roční vyúčtování nákladů (dle 
schválené dotace do výše 8000 Kč). 
 
Hospodář MO, Ing. Martin Holčák podal info o hospodářské činnosti na revíru v období únor-březen 2023: 
  
1. Z přelovů chovných potoků vysazeno do revíru 2026 ks dvouleté násady pstruha obecného potočního. 
2. Vysazení první části plůdku do chovných potoků proběhne 9.4. - vše zajištěno. 
3. 5.4. proběhne vysazení dvouleté násady lipana (cca 1000ks = 70 kg) 
4. Zarybnění revíru pstruhem duhovým před zahájením je domluveno, vysazení proběhne v termínu - dle 
možností dodavatele. 
Děkuji všem členům, kteří se nějakým způsobem podíleli na hospodářských pracích. Ing.Martin Holčák 
Hospodář požádal výbor MO, zda by se dalších schůzí výboru mohl účastnit formou online meetingu. 
Funkčnost propojení na schůzi předem prověří a vyzkouší s místopředsedou MO. 



 
Předseda dozorčí komise nebyl na březnové schůzi přítomen (řádně se omluvil s ohledem na kolizi termínu 
výboru a jednání komise OŽP na MěU Rožnov), dodal korespondenčně tyto podklady: 
 
Za Dozorčí komisi: 
- poděkování všem za kolektivní práci a organizaci  závodů a VČS a také našim lovícím  při slovech často ve 
spartánských podmínkách. 
 
- k minulému výboru a návrhu na zproštění brigád řadových členů DK - rámcové podklady  činnosti členů Dk  
byly zaslány, to jak  to bylo míněno doufám již bylo dovysvětleno, byl zmíněny i jak se tomu vyjadřujií stanovy-
dál už za DK k tomu víc nemám  - Věc je na Výboru. 
 
DOPLNĚNO Výbor MO Rožnov rozhodl, že od roku 2024 se budou veškeré členské povinnosti (včetně jejich 
zproštění) řešit dle jednacího řádu a stanov ČRS. Případné vydávání bezplatných povolenek pro další rok 
bude výborem projednáno na základě hospodářského výsledku na konci kalendářního roku. 
 
- Úkol č. 2022_38, respektive č. 2022_31 (prosinec, pokračování z října)-Blíží se zahájení -  řešily se  nové 
cedule s označením revíru i ty u CHRO- za dožité a jejich aktualizace za platné - nevím v jaké jsme fázi tady. 
 
DOPLNĚNO hospodářem MO, že před zahájením lovné sezóny budou doplněny a opraveny poškozené 
cedule, ale dle VÚS jsou v pořádku 
 
Za Čistotu vod a ŽP (vodoprávní řízení) 
 

1) nové informace z ČIŽP ohledně Starozuberského potoka-budou zahajovat správní řízení z majitelem 

odběru do náhonu z potoka- v souvislosti s posledním úhynem na potoku vlivem deficitu vody na 

podzim 2022-ČIŽP jsem poslal historií událostí a komunikaci s úřady od roku 2019-řeší se To ale už 5 

měsíců- souhlasil s tím že  budu svědčit- nevím tedy ale kdy. 

 
2) připravovaná revitalizace rybníku ve Viganticích u Studeného potoka- poměrně razantní stavební 

zásah s odtěžení 100m3 sedimentů zpevňovaní břehů  sousedících z potokem a budovaní nového 

požeráku z napojením na potok-voda se tedy kalit asi bude.. Dověděli jsme se nestandartní cestou od 

starosty- domluveno ze starostou ať si podá žádost na ús o vyjádření, s D. Gebauerem jsem domluven, 

že před finalizací vyjádření zašle - a případně doplníme o naše připominky- tato praxe se osvědčila. 

Projektant si tentokrát všiml že rybník je v CHKO, ale vyloučil ho z Natury 2000 což jedno jest a zadává 

To důvod pro vyjádření SCHKO- Z SCHKO nám přišlo již poděkování a  věc z projektantem řeší aby 

bylo v souladu z legislativou. 

 
3) 24.3. přišla objednávka na slov od firmy Repont na Hodorfském potoku kvůli totální rekonstrukci 

mostu u sokolovny v centru Zubří. My vyjímku na transfer  chráněných druhů v konkrétním potoku 

máme-protože je tam lovíme. Investor má stavební povolení a  závazné stanovisko Ožp Rožnov, kde 

se tvrdí že není předpoklad výskytu chráněných druhů  v toku- tzn nejsou chráněné druhy- není 

potřeba vyjádření Kraje. Bohužel historické stanovisko ÚS ČRS není až tak úderné. 

 

Upozornili jsem OŽP  na jeho omyl  aby do budoucna k tomu nedocházelo a zároveň stavebníka a 

investora na rozpor. Bylo mi sděleno paní Kabelákovou z ŘSD -že proběhne průzkum lokality panem 

Vařechou- My jsme byl tam v sobotu 26.3. nakouknout - hemží se to tam střevlí-nepochybuji, že ji 

tedy najde -Kraj by měl potom zajistit svým vyjádřením, aby úprava nebyla nikterak drastická- v pátek 



31.3. mě ještě volal ředitel Řsd  a zjišťoval podrobnosti- rýsuje se jistá spolupráce do budoucna -aby 

jako investor věděli že ma jít i s vyjímkou kvůli výskytu zvláště chráněných ryb v daném místě na Kraj. 

- domluvili jsme se že až se Kraj vyjádří  a po dohodě s Repontem jsme schopni realizovat slov cca do 

10 dní-Hospodář je průběžně informován. 

 
4) na Bučiském mostě se dělaly sondy  pilířů-město se připravuje výhledově na rekonstrukci-to jsem 

vytáhl ze z chlapů co prováděli sondy, když jsem šel kolem 

 
                                                            Vašek Liška – předseda dozorčí komise 

 
ÚKOLY Z DUBNOVÉ SCHŮZE 

 
Úkol č. 2023_22 – Z usnesení Výroční členské schůze vyplývají úkoly pro výbor MO: (termín celý rok 2023) 

1) Projednat a vyhodnotit závěry a usnesení, všechny diskuzní příspěvky z výroční členské schůze, 

výsledky a závěry z projednávání průběžně zveřejňovat na webových stránkách MO a vývěsní 

skříňkách. (od června bude pouze na Boudě). 

2) Vést další kroky vedoucí k další ochraně lososovitých ryb na pstruhových revírech pro SM a 

Slezsko, v této souvislosti se aktivně účastnit schůzek pracovních komisí  zástupců pstruhových 

revírů při VÚS Ostrava. 

3) Věnovat zvýšenou pozornost při plnění zarybňovacího plánu nelososovitých ryb (parma, 

ostroretka) 

Úkol č. 2023_23 – Účast na jarní konferenci VÚS Ostrava – byl delegován předseda MO – Ing.Pavel Kocián 
 
Úkol č. 2023_24 - Nastavení organizačních jednotek MO v rámci migrace do prostředí RIS  (Rybářský 
informační systém) – první část nastavení již byla výborem provedena, další části bude řešit jednatel MO – 
průběžně 
 
Úkol č. 2023_25 - Výbor MO pověřil jednatele MO, Mgr.Zdenka Cvikla ke zpracování  statistického přehledu 
věkového složení členské základny s ohledem na úhrady brigádnické povinnosti. Přehled bude sloužit jako 
podklad pro projednání změn na VČS v roce 2024. 
 
Úkol č. 2023_26 – Výbor do konce kalendářního roku (dle hospodářského výsledku) stanoví podmínky výdeje 
bezplatných povolenek pro veškeré členy, kteří vykonávají nějakou funkci v rámci MO Rožnov. 
 
Úkol č. 2023_27 – Sjednocení podmínek vstupních poplatků při zápisu do MO a obnovování členské základny, 
porovnání s okolními MO provede předseda MO a místopředseda MO. 
 
Úkol č. 2023_28 – Pokladník MO – pan Tomáš Kocián kontaktuje pana Jakuba Adama (soutěžní družstvo 1.ligy 
muškařů), kterému uloží povinnost se dostavit na říjnový výbor MO s celkovým vyúčtováním nákladů na 
závody, dle odsouhlasené dotace ve výši max. 8000 Kč. 
 
Úkol č. 2023_29 – hospodářský odbor zajistí vysazení plůdku pstruha obecného potočního do chovných 
potoků – ve 2 fázích (neděle 09.04. + nejspíše 23.04.), dále vysazení lipana – 05.04.2023 + pstruha duhového 
do toku před zahájením lovné sezóny (dle možností dodavatele). 
 
Úkol č. 2023_30 – Místopředseda MO Mgr. Ondřej Jašek ve spolupráci s hospodářem MO Ing. Martinem 
Holčákem vyzkouší funkčnost online meetingové komunikace 
 

 Zápis zapsal 06.04.2023, místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek 


